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Generalforsamling søndag d. 24/2-2019 
 
Repræsentanter fra følgende lejligheder:  

Lejlighed Deltagers navn Antal stemmer  

36N Kris Hørup Nielsen 1 

32K Trine Nors  1 

36S Josefine Jensen 3 

34A Lennart Kjær 1 

36A Charles Nguyen (fuldmagt) 1 

36f Kevin Nguyen 1 

36H Jimmy Nguyen 1 

32R 36g1 
36C 

Hedinn Kjartansson 3 

34B1tv Martin / Kristian Jensen 1 

36G2 Folmer Bækkegaard / Lena 1 

36K Nuka Buch Hansen 1 

32D Jesper Boldsen 1 

   

 
 
Referat: 
 
Valg af dirigent og referent 
Kris er valgt som referent og Trine er valgt som dirigent 
 
Bestyrelsesformandens beretning: 
Ejerbidrag er blevet hævet pr. 1. januar 2020. Vedligeholdelsesplanen og stigningen af 
ejerbidraget er det som har fyldt mest. Ved indgangen til G-gagen er der blevet lavet en ny 
løsning, som leder vandet bedre væk fra indgangen. Der er blevet lagt fibernet og udskiftet et par 
utætte taghætter. Vedrørende fibernet så vil der komme afsluttende møde, som forhåbentligt 
afslutter forløbet. 
Som noget nyt i februar 2020, så har vi et mindre problem med varmt vand. Det vil eventuelt være 
en udskiftning af en mindre del på vandsystemet. 
Biler er der også blevet flere af, og til tider er vi pressede på plads. Vi opfordrer dog til kun at 
parkere i de afmærkede båse. 
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Vi skal være bedre til at byde nye lejere og ejere velkomne, da der er stor udskiftning i 
ejerforeningen. 
I 2020 vil vi gerne skifte til en g-mail på grund af flere problemer med mails, som ikke bliver 
modtaget. 
 
Kommentarer til formandens beretning: 
Der blev spurgt ind til prisen for den nye del til varmesystemet. Prisen vides dog ikke præcist 
endnu. 
 
Forelæggelse af regnskab: 
Der er ikke mange nye ændringer i regnskabet, men der gøres opmærksom på den forhøjede 
bidragssats. Vandudgiften svinger fordi en tidligere post er blevet skubbet og derfor inkluderet i en 
senere periode. Vi har haft udgifter til ikke-planlagt vedligehold, som ny vaskemaskine. 
Forsikringen er steget pga. den store vandskade vi havde for et par år siden. Codan påstår at vores 
forsikring i forvejen var billig, og siger at alle erhvervskunder har fået en prisstigning.  Elregningen 
for fællesarealerne er fordoblet, vi kender ikke årsagen, men vil prøve at undersøge det. Vi starter 
2020 med ca. 400.000 på kontoen. 
Vedligeholdelsesplanen kan muligvis bruges i forhandlinger med nye forsikringsselskaber. 
 
Regnskabet er enstemmigt godkendt. 
 
Forelæggelse af vedligeholdelsesplan 
I de kommende år vil der være store og dyre poster i forbindelse med vedligehold. Det vil være 
dyrt, og derfor vil vi allerede gerne i gang med de små poster i 2020. Det indebærer primært 
facader og sokler på de nyere bygninger. Vi vil ikke bruge hele overskuddet, da der også skal være 
en buffer til uforudset vedligehold. 
 
Der bliver nævnt kosmetiske renovationer, ny asfalt, udearealer og vaskerummet. Skal der 
eventuelt hyres en havemand, som kan vedligeholde de udendørsfællesarealer. Der bliver også 
spurgt ind til om vi kan lave en kampagne for nej-tak til reklamer, da aviser på matriklen er et 
problem.   
 
Vicevært / Pedel-stilling bliver igen foreslået. 
 
Forslagene som fremgår af generalforsamlingens indkaldelse vedrørende vedligehold i 2020 er 
enstemmigt godkendt. 
 
 Forslag: 
 Skal vi allokere penge fra havedagen til en vicevært – Prisen skal i hvert fald undersøges. 
 
Alle er enige om at der skal ordnes mere belysning på matriklen. Så bestyrelsen vil gå i gang med 
at undersøge en lys-plan for de udendørs fællesarealer. 
 
Fremlæggelse af budget til godkendelse 
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Enstemmigt godkendt 
 
 Formand på genvalg 
Josefine er blevet genvalgt som formand 
 
Valg af andre medlemmer til bestyrelsen 
Hedinn er valgt og Trine er blevet genvalgt. 
 
 Valg af suppleanter til bestyrelsen 
Jesper er genvalgt som suppleant 
Luka er valg som 2. suppleant 
 
Evt. 
Der bliver gjort opmærksom på, at der er et utæt vindue på g-gangen. 
Kan der eventuelt sættes en tagrende på det nyeste cykelskur.  


